
     

Til beboerne i Taastrupgaard 

 

Udviklingsplanen  

Som mange ved, skal der desværre rives mere ned i Taastrupgaard. Arbejdet med udviklingsplanen er ved at 

være i en afsluttende fase. Udviklingsplanen for Fremtidens Taastrupgaard, som udpeger yderligere nedrivning, 

skal behandles politisk hen over sommeren i Byrådet i Høje-Taastrup. 

Vi forventer at kunne dele planerne med alle beboere i Taastrupgaard omkring august 2020. Vi vil dog først 

informere de beboere, som med sikkerhed vil blive berørt af permanent genhusning, før resten af afdelingen 

informeres. Det er først muligt at sige, hvor der skal ske sammenlægninger, ombygning til nye boligtyper og 

yderligere nedrivning, når udviklingsplanen er godkendt politisk i Høje-Taastrup Kommune. 

Beboerinddragelse 

Selve udviklingsplanen og beslutningen om de nedrivninger, boligsammenlægninger og nye ungdoms- og 

ældreboliger er som tidligere nævnt en politisk beslutning, som hviler på ”ghettoloven”. Derfor har beboerne og 

afdelingsbestyrelsen ikke indflydelse på beslutningen.  

I forhold til facadeløsninger og udeområder har der været afholdt to beboercaféer, hvor beboere i Taastrupgaard 

har givet input til den kommende helhedsplan. 

I slutningen af året vil arbejdet med Helhedsplanen for Fremtidens Taastrupgaard til gengæld være på plads, så I 

beboere kan stemme om selve renoveringsprojektet. 

Udviklingen af de enkelte kvarterer og gårdrum vil efterfølgende ske sammen med de beboere som bor i det 

nære område.  

I er altid velkommen til at kontakte KAB for yderligere oplysninger om sagens stade. 

 

Med venlig hilsen, 

KAB  

 

Information om 

Udviklingsplan for Taastrupgaard 

22. juni 2020  

Informationsbrev #6  

Udviklingsplan 


